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____________________________________________________________________ 
 
 

Formand Thomas Stampe bød velkommen til årets generalforsamling 
 

1.      Valg af dirigent. 

 

Bestyrelsen foreslog Flemming Dahl som dirigent, hvilket forsamlingen kunne tilslutte sig. 

 

 
2.       Bestyrelsens beretning. 

 
Thomas Stampe indledte bestyrelsens beretning med at fortælle, at der fortsat er en lille stigning i 
foreningens medlemsantal, som dermed aktuelt er på 151 medlemmer. 
 
Foreningens største arrangement siden sidste generalforsamling var en studietur til London fra den 
25-27 september med et fagligt program, der bød på besøg i The Royal Court of Justice, hos 
Eversheds, i One Big Change samt hos CBRE.  
 
Herudover har foreningen afholdt et arrangement om projektudvikling i januar, som dagens faglige 
del er en fortsættelse af. 
 
Foreningen arbejder med branchepolitik bl.a. i form af, at man løbende får adgang til at 
kommentere en række høringsudkast inden for fagområdet. Man har således i det forløbne år været 
involveret i 8 høringssager. Herudover er foreningen repræsenteret i Voldgiftnævnet for bygge- og 
anlægsvirksomhed og har herudover deltaget i Danske Advokaters fagudvalgsdag samt ved 
repræsentantskabsmøder.  
 
Thomas Stampe afsluttede med at opfordre medlemmerne til at følge lidt med på foreningens 
hjemmeside www.danskeejendomsadvokater.dk. Da foreningens hjemmeside også har til formål, at 
markedsføre  medlemmernes kompetencer, er der også i 2014 afsat budget til at markedsføre 
hjemmesiden gennem brug af Google Adwords. 
 
 

 
 



 
Da der ikke var hverken spørgsmål eller kommentarer kunne dirigenten konstatere, at beretningen var 
godkendt. 
 
 

3.       Forelæggelse og godkendelse af regnskab og budget. 

 
Henning Moritzen fremlagde foreningens regnskab, der som budgetteret udviste et mindre 
underskud, som følge af årets studietur til London. Foreningen har imidlertid fortsat en pæn 
egenkapital og et tilsvarende arrangement kan derfor evt. planlægges i 2015, hvis der er 
medlemsinteresse for det. 
 
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger 
 
Henning Moritzen fremlagde herefter foreningens budget, med udgangspunkt i et uændret 
kontingent på kr. 2.100 ex. moms for medlemsåret 2014. 
 
 
Budgettet blev herefter godkendt uden bemærkninger.. 
 
 
4.       Valg af medlemmer til bestyrelsen.  
 
Dirigenten oplyste  at  følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg: 
 
Peter Sjøgren 
Kristian Dreyer 
Finn Rasmussen 
Kurt Bardeleben 
Henning Moritzen 
 
Alle var ifølge det oplyste villige til genvalg og blev herefter genvalgt uden modkandidater.   
 
 
5.       Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Uffe Bøgelund Jensen var villig til genvalg og blev herefter genvalgt. 
 
 

6.       Valg af administrator  
Danske Advokater blev genvalgt. 
 
 
7.       Indkomne forslag. 

Der var ikke modtaget nogle forslag. 
 
 

8.       Eventuelt. 

 

Bestyrelsesmedlem Marianne Kjær Stolt oplyste under dette punkt om de kommende arrangementer, som er i 

støbeskeen og opfordrede samtidig medlemmerne til at reservere datoerne. 



24. september 2014  kl. 14.00 – 17.00 - tema vedr. udbud 

 

20. november 2014   (eftermiddag)  - tema vedr. moms og afgifter 

 

30-31 januar 2015 - heldagsarrangement med middag og overnatning – tema endnu ikke fastlagt. 

 

Da der ikke var andre,  der ønskede ordet under dette punkt, erklærede dirigenten generalforsamlingen som 

værende afsluttet. kl. 14.30 
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